
 
 

Nr.  12/21.01.2021 

Către, 

Ministerul Agriculturii și Dezvoltării Rurale 

 

În atenția, 

Domnului Ministru 

Nechita-Adrian OROS 

 

  

Stimate domnule Ministru,  

 

Urmare a solicitărilor venite din partea membrilor noștri,vă solicităm în regim de 

urgență publicarea spre dezbatere publică a unui proiect de act normativ privind: 

“acordarea de despăgubiri pentru fermierii afectați de secetă la culturile de 

primavară“. De asemenea, considerăm că adoptarea OUG ar trebui să se producă 

înainte de elaborarea proiectului Legii Bugetului de Stat, astfel încât acesta să 

include explicit și sumele necesare acestor despăgubiri. 

Vă reamintim că de nenumărate ori ați afirmat că doriți și veți susține ca fermierii, 

care au avut culturile de primăvară afectate de seceta pedologică în anul agricol 

2019-2020, să fie despăgubiți pentru aceste pierderi:  

https://agrointel.ro/167687/adrian-oros-plata-despagubirilor-pentru-culturile-de-

primavara-afectate-de-seceta-in-ianuarie-februarie/ 

 

https://www.google.com/search?sxsrf=ALeKk00STr-UqbbHoxtOpZIxVCKclRvU2A:1611050279984&q=Nechita-Adrian+Oros&stick=H4sIAAAAAAAAAONgVuLVT9c3NEwqTzdPzsi2XMQq7JeanJFZkqjrmFKUmZin4F-UXwwAlY7_DicAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwi0xZz93afuAhVXAGMBHWU4DywQmxMoATASegQIFBAD
https://agrointel.ro/167687/adrian-oros-plata-despagubirilor-pentru-culturile-de-primavara-afectate-de-seceta-in-ianuarie-februarie/
https://agrointel.ro/167687/adrian-oros-plata-despagubirilor-pentru-culturile-de-primavara-afectate-de-seceta-in-ianuarie-februarie/


 
 

Dorim pe această cale să vă aducem la cunoștință că întârzierea adoptării acestui 

proiect de act normativ, nu aduce beneficii agriculturii  și fermierilor din România, 

deoarece un număr mare de producători agricoli sunt în imposibilitatea de a-și 

achita: furnizorii de inputuri agricole, plata salariilor către angajați, plata taxelor  

către bugetul de stat și ratele; practic, de a nu  putea  înființa culturile de  

primăvară. 

În speranța unui răspuns pozitiv pentru fermierii din România, vă mulțumim 

anticipat. 

 

Cu stimă, 

Președinte Asociația Forța Fermierilor 

Vlad MACOVEI 

 


